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Ontwerp verslag Algemene Vergadering op donderdag 26 september 2024 om 20 uur in het 

lokaal van De Kegelaar in Wilrijk. 
 

1. De voorzitter heet de talrijk opgekomen aanwezigen welkom 

2. Er waren 22 leden van de Algemene Vergadering aanwezig en 9 volmachten op een totaal van 52 leden. 

Ook Maggy Glassée was aanwezig voor De Heikneuters. Maggy is (nog) geen lid van de Algemene 

Vergadering. Elke groep mag 2 leden afvaardigen. Maggy kan dus gerust volgende keer voorgedragen 

worden om lid te worden van de AV. De vergadering was dus in quorum om geldig beslissingen te nemen. 

3. De voorgestelde agenda werd zonder opmerkingen goedgekeurd 

4. Er was één opmerking gekomen op het ontwerp verslag van de algemene vergadering van 07/03/2024. Bij 

de nieuwe leden was Machteld Vandenbossche 2x vermeld. Het verslag werd aangepast. Verder geen 

opmerkingen. Het aangepaste verslag wordt met dit verslag meegestuurd. 

5. Financieel verslag. Stand van de rekening: € 3249. De overdracht van het IEC voor €5 ledenbijdrage bij de 

inschrijving voor de Europeade is nog niet toegekomen. Zou € 75x5 zijn. 

6. Evaluatie voorbije Europeade Nuoro 

1. Ingestuurde evaluaties. 4 groepen hebben de oproep van ECVL om hun evaluatie door te geven 

beantwoord. Heel veel dank hiervoor. Hun antwoorden zijn in bijgevoegde powerpoint 

presentatie weergegeven, aangevuld met de voornaamste reacties tijdens de vergadering  

2. De vergadering vraagt om de evaluatie door te sturen naar het IEC – secretariaat ECVL 

3. Fred Scholliers kon niet aanwezig zijn. Hij heeft al veel film- en fotomateriaal ontvangen, behalve 

van de receptie. Wie nog materiaal wil delen kan dit heel graag doen. Ofwel rechtstreeks naar 

Fred opsturen of via secretariaat@europeade.vlaanderen 

7. Toekomst Europeade 

1. Stand van zaken. Dit onderwerp wordt besproken op bij vergadering IEC in Antwerpen half 

november. Op de avond van de vergadering was nog niet bekend of er al een kandidaat was voor 

2025.. Op de vergadering van november wordt beslist wat er gebeurt  mocht er nog geen 

kandidaat gevonden zijn. Zo gauw hierover meer zou bekend zijn wordt het uiteraard zsm aan alle 

leden van de AV doorgestuurd 

2. De voorzitter stelt voor dat we de voorbereiding doen alsof er volgend jaar een Europeade is. 

1. Europeadedans. Wordt voorgesteld en ingeoefend op VVKB cursusdag 16/2/2025. 

2. Nieuwe dans creëren? 

3. Vorig jaar was “Huwelijksdans van Perreken” voorgesteld, maar uiteindelijk vervangen. De 

toezegging was om deze dans op de volgende Europeade te dansen.  

3. Ideeën – voorstellen … 

1. Inkorten. Geen consensus. Reiskosten blijven zelfde en dit is grootste kost.  De meeste 

mensen nemen toch een week vrijaf, dus …. 

2. Misschien zelfs een dag vroeger, waardoor het probleem van zondagnamiddag al 

vertrekken zou kunnen opgelost worden. Europeade eindigt dan bv zondagmiddag! 

3. Tweejaarlijks? Ook voor- en tegenstand. Uiteindelijk leek dit toch niet onbespreekbaar. 

Het maakt het vinden van Europeadesteden makkelijker. Voor een aantal deelnemers is 

secretariaat@europeade.vlaanderen


het dikwijls een afwegen van deelnemen aan de Europeade of familievakantie. 

Tweejaarlijks zou een afwisseling mogelijk maken.  

4. Kostprijs verhogen lijkt noodzakelijk en haalbaar, maar meeropbrengst is waarschijnlijk 

“verwaarloosbaar” tov totale kost 

5. Indexaanpassing moet mogelijk zijn. Niet voor de kinderen-enkel volwassenen 

6. ECVL kan erin komen om deelnameprijs te verhogen, aangepast aan de stijging van de 

levensduurte 

7. In plaats van of samen met inkomsten verhogen zeker ook kijken of er mogelijkheden zijn 

voor besparingen?  

8. Discussie over betalen of betaald worden. De Europeade is een “verbroedering” en geen 

festival waar inkomsten tegenover staan en waar dus de deelnemende groepen (kunnen) 

betaald worden. 

8. Europeadedromen 

1. 2024 niet  meer mogelijk omdat er geen vrije datum gevonden werd 

2. Combineren met ’t Bal van VVKB? Is voor een aantal mensen “te ver” 

3. Er wordt verder gezocht. Datum en plaats volgt… 

4. Jaarlijks afwisselen per provincie is een goed voorstel 

9. Rondvraag 

1. Voor een lopende Europeade wordt door het secretariaat van het IEC alleen info gestuurd naar die 

leden die deelnemen. Er wordt gevraagd dat ECVL die info vanuit IEC, ook doorstuurt naar die 

leden van de AV van ECVL die niet-deelnemen. Die info gaat alleen naar de opgegeven 

contactadressen. Die personen worden dan verwacht dat zij er dan voor zorgen dat die info dan 

doorgeven wordt naar hun leden 

 

10. Komende Algemene Vergadering: datum en plaats – 04/03/2025 Wilrijk 20h-22h30 

11. De voorzitter sluit de vergadering om 22h28 

  


